
Novi Pazar - Pripadnici nacionalnih
manjina u nedelju }e na birali{ta, da
glasaju za nove sazive svojih nacional-
nih saveta. Kandidati su od pono}i u,
zvani~nom, predizbornom }utanju.
Ako je suditi prema informacijama iz
drugih delova Srbije, naj`e{}a prediz-

borna kampanja vo|ena je izme|u li-
sta za novi saziv Bo{nja~kog nacional-
nog ve}a (BNV). Bila je optere}ena ar-
gumentovanim i neargumentovanim
optu`bama. Poku{avalo se, da se ovi
izbori prika`u kao „biti ili ne biti“, ne-

istomi{ljenicima su olako lepljenje te-
{ke etikete, radi animiranja glasa~kog
tela u svoju korist.

Za ve}ni~ka mesta u novom sazi-
vu BNV takmi~e se ~etiri liste, „Sa-
moopredeljenje - dr Sulejman Uglja-
nin“, „Matica bo{nja~ka - akademik
Muamer Zukorli}, muftija“, „Vakat
je - prof. dr Sait Ka~apor“ i „Stari de-
do“, lista Udru`enja gra|ana za o~u-
vanje istorije, kulture i tradicije. Pr-
ve tri liste imaju po 35 kandidata, a
~etvrta 25. Dakle, za 35 ve}nika bori-
}e se 125 kandidata. Njihova kandi-
datura podr`ana je sa ukupno 4.810
potpisa. Na listama ima najvi{e pro-
svetnih radnika 24, na drugom me-
stu su lekari - 17 raznih specijalnosti,
univerzitetskih profesora je 12, prav-
nika 11, filologa devet, in`enjera ra-
znih specijalnosti osam, ali ima i
zdravstvenih radnika sa srednjom
stru~nom spremom, po jedan veteri-
nar, imam, elektrotehni~ar, agro-
nom, arheolog...

U {est sand`a~kih op{tina (Novi
Pazar, Tutin, Sjenica, Nova Varo{,

Prijepolje i Priboj) bi}e otvoreno 196
bira~kih mesta. Najvi{e birali{ta bi}e
u Novom Pazaru - 61, u Tutinu 49,
Sjenici 41, u Prijepolju 33, u Priboju

11 i u novovaro{koj op{tini samo jed-
no. Za novi saziv BNV glasa}e se u 39
gradova u Srbiji, a u poseban bira~ki
spisak upisano je 103.492 Bo{njaka.

Saziv BNV, u prethodne ~etiri godine,
~inile su liste Sulejmana Ugljanina i
Muamera Zukorli}a.

S. Novosel

Povodom sto godina od oslobo|enja Prijepolja u Velikom ratu

Se}anje na golgotu 
i juna{tvo 
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U nedelju, 4. novembra, izbori za nacionalne savete

Za 35 ve}nika BNV 125 kandidata

Zavr{ne 
konvencije 

Zavr{ne konvencije liste „Matica bo-
{nja~ka“ i „Vakat je“ odr`ale su u sredu
uve~e. u Novom Pazaru na Gradskom tr-
gu i u Koncertnoj dvorani. Lista „Samoo-
predeljenje“ je zavr{nicu predizborne
kampanje odr`ala sino} u novopazarskoj
sportskoj hali „Pendik“. 
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Najvi{e bira~kih
mesta: Novi Pazar
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Debakl fudbalera 
i poraz odbojka{a

Novi Pazar - Novi debakl do`iveli su fudbaleri Novog
Pazara u 14. kolu Prve lige. Njih je na Gradskom stadi-
ona pobedio Be~ej 1918 4:0 (2:0). Doma}i tim nije za
devedeset minuta napravio nijednu izrazitu gol prili-
ku, a gosti su mogli i do ubedljivije pobede. 

Golove za Be~ejce postigli su Kova~evi} u 29. i 40 (iz
penala), Kragovi} u 66. i Erak u 87. minutu. U nedelju

Novi Pazar gostuje u Kru{evcu ekipi Trajala. Serija lo{ih
rezultata i ni{ta bolje igre odbojka{a Novog Pazara na-
stavljena je i u prvom ~etvrtfinalnom me~u Kupa Srbije
u Kragujevcu. Radni~ki je slavio rezultatom 3:1 (25:19,
26:24, 28:30, 25:21). Kod gostiju efikasno{}u se istakao
povratnik Vuka{inovi} (20 poena). Revan{ me~ na pro-
gramu je 28. novembra u Novom Pazaru. P. L. 
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Dan Nove Varo{i
Nova Varo{ - Nova Varo{ je ju~e proslavila Dan op{tine, datum kada

je slavna Javorska brigada pre 106 godina oslobodila zlatarski kraj od vi-
{evekovne turske vlasti. Novovaro{ani prvi put op{tinski praznik slave
punih sedam dana, od 28. oktobra do 4. novembra, a ove godine istovre-
meno, u okviru manifestacije „U slavu junaka slobode“, obele`avaju vek
od zavr{etka Prvog svetskog rata i 160 godina od ro|enja vojvode Petra
Bojovi}a. Centralni doga|aj je sve~ana akademija u Domu kulture, a, ka-
ko je najavljeno, proslavu }e obele`iti otkrivanje spomenika na gradskom
Trgu u slavu palih junaka u ratovima 1912-1918. i otvaranje Spomen so-
be Vojvode Petra Bojovi}a u Zavi~ajnom muzeju. S. D. 

Novi Pazar - Povodom 25 godina od
osnivanja Sand`a~kog Me{ihata, u sre-
du je u Novom Pazaru odr`ana 18. re-
dovna sjednica Vije}a muftija, kojom
je predsjedavao reisu-l-ulema Islam-
ske zajednice u BiH dr. Husein ef. Ka-
vazovi}, a muftija dr. Mevlud ef. Dudi}
upoznao ostale ~lanove Vije}a muftija
o historijatu i radu Me{ihata Islamske
zajednice. 

U saop{tenju dostavljenom medi-
jima navodi se da je Vije}e muftija
usvojilo „Sand`a~ku deklaraciju o je-
dinstvu muslimana“. U dokumentu

se navodi da su „Bo{njaci autohtoni
narod i zajednica muslimana u Bosni
i Hercegovini i Sand`aku sa izuzetno
bogatom kulturom i vi{estoljetnom
tradicijom“. U ~lanu dva se navodi
da su temeljne odrednice Bo{njaka
vjera islam, bosanski jezik i domovi-
na. „ Islamska zajednica u Srbiji
predvo|ena Me{ihatom sa sjedi{tem
u Novom Pazaru sastavni je dio
Islamske zajednice u Bosni i Herce-
govini i jedina je tradicionalna vjer-
ska zajednica muslimana na podru~-
ju Sand`aka i Srbije sa punim {erijat-

skim i institucionalno-pravnim lega-
litetom i legitimitetom“, navodi se u
Deklaraciji, ~iji potpisnici ponovo
pozivaju sve „koji djeluju izvan okvi-
ra Islamske zajednice u Srbiji da se
vrate u okrilje jedinstvene Islamske
zajednice kako bismo podjele i nesla-
ganja ostavili iza nas“. Za razliku od
Islamske zajednice u Srbiji koja je
dio Islamske zajednice u BiH i pri-
znaje reisa Kavazovi}a za vjerskog
poglavara, Islamska zajednica Srbije
se zala`e za posebni status i ima svog
reisa Seada Nasufovi}a. S. D. 

Bijelo Polje - Op{ta bolnica Bijelo
Polje dobila je novi multislajsni skener
vrijedan 330 hiljada evra. Ministar
zdravlja Kenan Hrapovi} saop{tio je da
}e aparat najnovije generacije omogu-
}iti kvalitetnije snimke, skratiti vrije-
me snimanja, ali i zra~enje. Hrapovi}
je kazao da }e instaliranjem savreme-
nog CT aparata, stanovnici Bijelog Po-
lja, Mojkovca i okoline mo}i }e da do-
biju savremenu dijagnostiku u mjestu
boravka ili u neposrednoj blizini.

„Cilj ove Vlade je da obezbijedimo
da gra|ani imaju kvalitetnu zdrav-
stvenu uslugu, dijagnostiku i lije~enje,
i dostupnu u mjestu u kom `ive. Po-
sebno imamo senzibilitet kada je rije~
o sjeveru zemlje, na ~ijem dinami~ni-
jem razvoju radimo u kontinuitetu“,
rekao je Hrapovi}. On je istakao da je
aparat dio opreme vrijedne skoro 12
miliona evra za ~iju je nabavku novac
obezbijedila Vlada i podsjetio da je,
osim skenera, bjelopoljska bolnica do-
bila opremu vrijednu 540 hiljada evra.
Direktorica Op{te bolnice Bijelo Polje,
Biserka Bulatovi}, kazala je da se u Cr-
noj Gori prethodnih mjeseci de{avao
zna~ajan pomak, kada je rije~ o obna-
vljanju opreme u svim zdravstvenim
ustanovama.

„Nakon Bolnice Nik{i}, koja je ne-
koliko dana prije nas pustila u funkci-

ju novi skener, Podgorice i Klini~kog
centra, koji je dobio najsavremeniju
magnetnu rezonancu, do{la je na red i
na{a bolnica. Nabavkom novog multi-
slajsnog CT aparata na{im pacijentima
omogu}ena je najpreciznija dijagno-
sti~ka usluga ove vrste, a zbog mogu}-
nosti koje aparat nudi, sigurno }e se i
broj procedura koje se na njemu rade
pove}ati“, rekla je Bulatovi}. Prema
njenim rije~ima, liste ~ekanja ne po-
stoje, „jer se svi prvi pregledi zavr{ava-
ju u roku od 30 dana“.

Predsjednik Op{tine Bijelo Polje
Petar Smolovi}, kazao je da }e novi
skener podi}i kvalitet zdravstvene za-
{tite u tom gradu i na sjeveru Crne
Gore. Direktor Fonda za zdravstveno
osiguranje, Sead ̂ irgi}, kazao je da je
za potrebe bjelopoljske bolnice naba-
vljen OCT, aparat za ergometriju, a u
toku je, kako je dodao, postupak na-
bavke dva ultrazvu~na aparata i dru-
ge opreme.

„Komletna oprema, od iznosa od
11 miliona i 700 hiljada evra, zna~aj-
nim dijelom se opredjeljuje za sjever
dr`ave i to pokazuje namjeru Vlade
da se razvija i da se na adekvatan na-
~in zbrinjavaju stanovnici tog pod-
ru~ja. Sre}no pu{tanje u rad skenera
i {to manje da ga koristite“, zaklju~io
je ^irgi}. C. D.

Priboj - Jasmin Hod`i}, menad`er
Liberalno demokratske partije u Pri-
boju i Jasminko Toski} predseddnik i
Sand`a~ke demokratske partije u Pri-

boju, potpisali su Sporazum o strate-
{koj saradnji. U sporazumu koji je pot-
pisan u prisustvu ~lanova glavnih od-
bora obe partije kao glavni cilj se navo-

di „objedinjavanje svih progresivnih
snaga u prestoje}im procesima revita-
lizacije op{tine Priboj“.

- Izme|u ove dve partije postoji po-
liti~ka personalna kompatibil-
nost, ali i politi~ko poudaranje,
nema zna~ajnih razlika ni upo
pitanju politi~kih ciljeva , naro-
~ito ka je u pitanju lokalna po-
litika, rekao je Jasmin Ho`i} i
dodao da su budu}i izazovi to-
liko ozbiljni da jedino zajedni~-
kim delovanjem ova dva odbo-
ra mogu da ispune ciljeve koji
su u interesu ne samo njihovih
bira~a ve} i svih gra|ana Pribo-
ja. O~ekuje a im se u tome pri-
ru`e ostale partije koje dele
sli~na progranmska na~ela. [to
se ti~e predstoje}ih izbora za
BNV predstavnici obe partije
imaju stav da politika ne bi tre-
balo da se me{a u ovaj proces.
Gra|ani odluku o podr{ci tre-
ba da donesu samostalno, ali i
da biraju one koji „ne {ire mr-
`nju , jer je toga bilo previ{e“,
rekao je povoom toga Jasmin
Ho`i}. S.B. 

Povodom 25 godina od osnivanja Sand`a~kog Me{ihata

Usvojena Sand`a~ka
deklaracija

Reis Kavazovi}
i muftija Dudi} 
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Bolnica u Bijelom Polju 
dobila savremeni skener

Ministar najavio
nova ulaganja 

U DVE RE^I

PLJEVLJA ZA NVO
Pljevlja - Komisija za raspodjelu sredstava nevladinim organizacijama op{tine Pljevlja ocijeni-

la je projekte koji su stigli na konkurs i bodovala njih 16. Odbijen je projekat NVO „Zdravo zrno“. Naj-
vi{e bodova 116 dobio je projekat NVO „Da za`ivi selo“ „Ure|enje i promocija izleti{ta Vodice i vidi-
kovca Golubinja“. Slijede projekti NVO „Turisti~ko-rekreativni centar Rudnica“, NVO Oldtajmer klub
Pljevlja“, Organizacija slijepih i slabovidih Pljevlja“, Udru`enje paraplegi~ara Pljevlja“, NVU „Sve za
p~ele, p~ele za sve“, NVO „Sport za sve“, NVU „Inkluzija“; NVO „Legalis“ , NVU „Sjeverna strana“,
NVO „PV informer“, NVU „Gra|anske inicijative“, NVO „Tara“ i NVO Guslarsko dru{tvo „Pljevlja. Ove
godine za nevladine organizacije Pljevlja su bud`etom opredjeljila 11.431 evro. 

TRA@E BOLJE GRIJANJE
Pljevlja - Nezadovoljni grijanjem, stanari zgrade „Trep~a“ u Tr{inoj ulici, pismeno su se obrati-

li predsjedniku op{tine Pljevlja Mirku \a~i}u. Navode da su usluge lokalnog preduze}a „Grijanje“
izuzetno lo{e, da su im stanovi hladni, kao i da se iz dana u dan de{avaju prekidi u grijanju koji tra-
ju i po 24 ~asa. U dopisu se navodi i da su u zgradi 32 stana, da svaki stanar mjese~no pla}a ra~un
od 50 evra, {to je ukupno 600 evra na godi{nje. Stanari tvrde da su prije nekoliko dana u pomo} po-
zvali i Komunalnu inspekciju kako bi njihove tvrdnje evidentirali, ali se inspektori na njihove pozive
nijesu odazvali. Upravnik zgrade Goran Kne`evi} tvrdi da je razgovarao i s direktoricom „Grijanja“
Milom Vasilijevi}, koja mu je predlo`ila da stanari tra`e isklju~enje s mre`e. „Kada mi je direktorica
„Grijanja“ kazala da tra`imo isklju~enje s mre`e bio sam {okiran. Zamislite grejna sezona je po~ela,
a iz „Grijanja“ nam kao najbolje rje{enje predla`u da nas isklju~e s mre`e, kazao je Kne`evi}, doda-
ju}i da se stanari za drugi vid grijanja nisu pripremali, da nijesu obezbijedili ogrev, kao i da sada ne-
maju mogu}nost da se pripreme za zimu.

POMO] „LIPI“ 
Plav - Dnevni centar za osobe sa smetnjama u razvoju „Lipa“ dobio je 1.000 dolara od Islamske

zajednice i Kulturnog centra Plav-Gusinje u Njujorku. Donaciju je uru~io Ragip ̂ eki}. Istakav{i da su
centar pomogli i Rafet ^eki} i D@afer Rekovi}, nova direktorica „Lipe“ Jasna Kola{inac kazala je da
se, zahvaljuju}i donacijama, obezbje|uju kvalitetniji uslovi za boravak djece i omladine ometene u
razvoju. „Lipa“ trenutno ima devet korisnika.

Sporzum 
LP i SDP u Priboju 

Objedinjavanje 
progresivnih snaga:
Potpisivanje 
sporazuma pribojskih
odbora LDP i SDP 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS
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GALAMA
[to je lepo kad mo`e da se za}uti.

Galama proglu{ila u{i. Be{e se podigla
kuka i motika, Kuka ka~ila motiku, pa
motika kuku. I sve tako da bude vi{e ga-
lame. Galama mu je nova merna jedinica
za svenarodno dobro. Stalno ~ekaju}i do-
lazak nekakve demokratije i tolerancije,
nikako da po~nemo normalno da `ivi-
mo.^ar{ija bi rekla „pome{ali se ̀ ivci“ pa
anormalno postalo normalno.

Normalno je u ~ar{iji postalo broja-
nje izvr{enih operacija. Iz operacione sa-
le pravo pred kamere. Jo{ se nije stiglo
do direktnih prenosa hirur{kih zahvata

na lokalu. Nikad se ne zna. Mo`da i to
do|e na red podizanja nivoa zdravstve-
ne za{tite Novopazaraca. Da ne bude za-
bune, novopazarski hirurzi su samo asi-
stenti beogradskim profesorima. Sve li~i
da su izabrani po poznanstvu. Svi su naj-
bolji i najpoznatiji, pa im u udeo zapala,
ba{, ova ~ar{ija. Te{ko ide uveravanje ne-
poverljive ~ar{ije.

Galame, jedino nema oko fudbala.
Tamo nema {ta da se broji. Poraz za po-
razom. Mre`a puna golova. Fudbalskim
sudijama nije u opisu posla da daju golo-
ve. Valjda, zato ih vi{e niko na njih ne ga-
lami. S.N. 

Novi Pazar - Do kraja ovog meseca,
u romskom naselju u selu Bla`evo, ne-
daleko od Novog Pazara, trebalo bi da
bude zavr{ena urbanizacija. Ubrzano
se radi na izgradnji vodovodne i kana-
lizacione mre`e, putne infrastrukture i
rasvete. I to je poslednja faza sre|iva-
nja naselja u kojem su ve}ina interno
raseljene porodica sa Kosova i Metohi-
je. ^lan Gradskog ve}a Novog Pazara,
zadu`en za realizaciju ovog projekta
Fevzija Muri} ka`e da je, do sada, u
sre|ivanje ovog naselja ulo`eno oko
500 hiljada evra.

-Prvi put sada vodovodna mre`a se
produ`ava za 2.000 metara, bi}e izgra-
|eno 650 metara puteva, rade se sve
ulice u samom naselju i gradi se jo{ de-
vet ku}a, koje }e biti useljene pre de-
cembra. Planirali smo da svi radovi
budu zavr{eni do kraja novembra, ali i
da vodovodnu i kanalizacionu mre`u
produ`imo do groblja u naselju Vr`o-
grnci - obja{njava Muri} i dodaje da je
vrednost radova, koji se sada izvode,
695 hiljada evra. Intenzivno sre|ivanje
ovog naselje po~elo je pre tri godine,
kada je izgra|eno 10 novih ku}a i 22 su
renovirane.

Naselje Bla`evo je jedno od prvih
nehigijenskih naselja u Srbiji koje je

projektno i urbanisti~ki potpuno re{e-
no. U ovom naselju ̀ ivi 40 porodica sa
oko 190 ~lanova. Pre nekoliko godina
u tom naselju je izgra|en Recikla`ni
centar, ~iju izgradnju je finansirala
Vlada Japana, ali i dalje ve}ina Roma je
nezaposlena. Izdr`avaju se od socijal-
ne pomo}i, prikupljanja sekundarnih
sirovina i pro{enjem. Do po~etka ur-
banizacije, u naselju nije bilo asfalta,
struje i vode, koju su uzimali sa seoske
~esme ili su skupljali ki{nicu, a na sve
strane se izlivala kanalizacija. Ku}e su
bile izgra|ene od ~vrstog materijala, ali
u veoma lo{em stanju.

Projekat za urbanizaciju naselja ra-
dio je novopazarski Zavod za urbani-
zam, a izvo|a~i radova su preduze}a
„Novi Pazar put“ i SEA i JKP „Vodo-
vod i kanalizacija“. Sredstva za sve ra-
dove obezbe|ivali su inostrani donato-
ri i lokalna samouprava, pa se krajem
ovog meseca o~ekuje dolazak pred-
stavnika Delegacije EU, UNDP, Amba-
sade Japana u Srbiji, Komesarijata za
izbeglice i raseljena lica i koordinator-
ke za sprovo|enje Strategije za pobolj-
{anje kvaliteta `ivota Roma ministar-
ke i potpredsednice Vlade Srbije Zora-
ne Mihajlovi}. S. Novosel

Novi Pazar - Umesto na vrhu i sa nat-
prose~nim republi~kim rezultatima,
poslednja novopazarska mala matura
zavr{ila je me|u onima koji su bili naj-
slabiji. To pokazuje izve{taj Zavoda za
vrednovanje kvaliteta obrazovanja. 

Svr{eni osnovci iz novopazarskih
{kola podbacili su na sva tri testa i
znatno su ispod republi~kog proseka,
gde je prosek osvojenih bodova za ma-
ternji jezik bio 12, za matematiku 10 i
za kombinovani test 12,6. Najbolje re-
zultate na polaganju male mature, u
ovom gradu, imali su u~enici O[ „Ste-
fan Nemanja“, koji su prose~no na te-
stu iz maternjeg jezika osvojili 7,8 bo-
dova, iz matematike 6,3 i 10,7 bodova
na kombinovanom testu. Najslabiji su
bili osmaci O[ „]amil Sijari}“, ~ije je
pokazano znanje bilo za polovinu ma-
nje nego u O[ „Stefan Nemanja“. U O[
„]amil Sijari}“ na testu iz maternjeg
jezika osvajano je, prose~no, manje od
pet bodova, iz matematike ne{to vi{e
od tri, a na kombinovanom testu 4,7
bodova. 

Zacu|uju ovakvi rezultati, jer pre-
ma podacima Ministarstva prosvete, u
pro{loj {kolskoj godini, svaki svr{eni
osnovac imao je Vukovu diplomu, a u
O[ „Bratstvo“ svaki ~etvrti. Me|utim,
na polaganju male mature svaki peti
„vukovac“ nije uspeo da skupi na pro-
se~an broj poena sa republi~kog nivoa
- navodi se u izve{taju Zavoda za vred-
novanje kvaliteta obrazovanja.

Pro{le {kolske godine nije bilo ta-
ko. Od 28 {kola u Srbiji, u kojima je bi-

lo nepravilnosti prilikom polaganja
male mature, 11 je bilo sa teritorije No-
vog Pazara ili u samo cetiri su ispo{to-
vana pravila polaganja. Ministar pro-
svete Mladen [ar~evi}, preporu~io je
tada {kolskim odborima da, u tim {ko-
lama, smene direktore i to prepustio
„na savest ~lanovima odbora koji }e
analizirati rezultate“.

Ministar prosvete je, tada. poslao
dopis {kolskim odborima u kojem tra-
`i da primene zakonske propise prema
direktorima i nastavnicima koji nisu
po{tovali stru~no uputstvo za sprovo-
|enje zavr{nog ispita. Nepravilnosti
prilikom polaganja male mature utvr-
|ene su u novopazarskim osnovnim
{kolama „Bratstvo“, Jovan Jovanovi}
Zmaj“, „Rifat Burd`ovi} Tr{o“, „Stefan
Nemanja“, „Vuk Karad`i}“, „Me{a Se-
limovi}“, „Jo{anica“, „Avdo Me|edo-
vi}“, „^amil Sijari}“, „Desanka Maksi-
movi}“ i „Halifa bin Zaid al Nahjan“.

Kada je saop{teno da su se na spi-
sku, zbog neregularnosti polaganja
male mature, na{le i novopazarske
{kole, Aktiv direktora osnovnih {kola
iz ovog grada, po~etkom jula, izdao je
saop{tenje sa tvrdnjom da je „polaga-
nje male mature bilo u skladu sa Stru~-
nim uputstvom za sprovo|enje zavr-
{nog ispita“.

Polaganje male mature ove godine,
pokazalo je ko je bio u pravu i sa ka-
kvim znanjima, bez prepisivanja,
osnovci u ovom gradu nastavljaju
srednjo{kolsko obrazovanje.

S. Novosel

Novi Pazar - Sand`a~ka delegacija,
koju su ~inili predsednik Bo{nja~kog
nacionalnog ve}a (BNV) Sulejman
Ugljanin, gradona~elnik Novog Paza-
ra Nihat Bi{evac i predsednici op{tina
Sjenica i Tutin, Hazbo Mujovi} i Ke-
nan Hot, prisustvovala je otvaranju
najve}eg aerodroma na svetu u Istan-
bulu i sve~anostima povodom 29.ok-
tobra - Dana Republike Turske. Oni su
tamo oti{li na poziv turskog predsed-
nika Red`epa Taipa Erdogana.

Predstavnici ovog regiona sa tur-
skim predsednikom su razgovarali o
aktuelnoj situaciji u Sand`aku i o rea-
lizaciji zapo~etih i o novim projektima.
Jedan od zapo~etih projekata je rekon-
strukcija puta Novi Pazar -Tutin. Istog
dana, kada je sand`a~ka delegacija bo-
ravila u Turskoj, u Beogradu je potpi-
san komercijalni ugovor o rekonstruk-
ciji ove saobra}ajnice. Ugovor su pot-
pisali potpredsednica Vlade Srbije i
ministarka gra|evinarstva, saobra}aja
i infrastrukture Zorana Mihajlovi},
v.d. JP „Putevi Srbije“ Zoran Drobnjak
i predsednik turske kompanije „Ta{ja-
pi“ Emrulah Turanli. Potpisivanju
ovog dokumenta prisusvovali su i pot-

predsednik vlade Rasim Ljaji} i turski
ambasador u Srbiji Tan`u Bilgi~.

- Danas zapo~injemo realizaciju pr-
vog projekta sa turskom kompanijom
„Ta{japi“, vrednog 24 miliona evra.
Ugovor koji smo potpisali podrazume-
va izradu idejnog projekta i plana de-
taljne regulacije i izvo|enje radova u
du`ini od 20,5 kilometara - rekla je
potpredsednica Vlade Srbije Mihajlo-

vi} i pojasnila da je realizaciji ovog pro-
jekta prethodilo nekoliko dokumena-
ta : Sporazum o saradnji u infrastruk-
turnim projektima izme|u dve vlade,
Memorandum o razumevanju o sa-
radnji izme|u Ministarstva i turske
kompanije i Okvirni sporazum izme-
|u Vlade Srbije i kompanije „Ta{japi“.

Ministarka Mihajlovi} je ocenila da
je rekonstrukcija saobracajnice od No-
vog Pazara do Tutina „izuzetno zna-
~ajna za vi{e od 150.000 gra|ana koji
`ive u ovom delu Srbije. Prioritet je
prevashodno bezbednost puteva, ali i
stvaranje konekcija, koje }e omogu}iti
br`i protok ljudi i roba“.

Inicijativa za rekonstrukciju putnih
pravaca od Novog Pazara do Tutina i
Sjenice, pokrenuta je pre skoro deceni-
ju. Po~etak radova je vi{e puta najavlji-
van i odlagan. Re~ je o saobra}ajnica-
ma koje su poslednju „modernizaciju“
imale pre vi{e decenija. Frekventnost
saobra}aja je na njima izuzetno velika,
a osim neophodnih krpljenja drugih
radova nema.

S. Novosel

Novi Pazar - U Novom Pazaru sve je
spremno za po~etak izgradnje stambe-
ne zgrade u kojoj }e krov nad glavom
dobiti 20 izbegli~kih porodica, koje su,
zbog ratova na prostoru biv{e Jugosla-
vije, uto~i{te na{le u ovom gradu.

Gradskoj upravi je uru~ena projekt-
no tehni~ka dokumentacija za zgradu
sa 20 stanova. Lokalna samouprava je
obezbedila lokaciju, a njen udeo u pro-
jektu je i kompletno opremanje zgrade

infrastrukturnim priklju~cima i parter-
no ure|enje oko zgrade. Gra|evinski
radovi povereni su novopazarskom
privatnom Gra|evinskom preduze}u
„Elmir“. Ovaj izvo|a~ radova je izabran
na konkursu koji je raspisala Jedinica
za upravljanje projektima Vlade Srbije.
Projekat izgradnje stanova za izbegli~-
ke prodice vredan je 550 miliona evra i
realizuje se u Srbiji,BiH,Crnoj Gori i
Hrvatskoj. S.N. 

Re{ava se stambeno pitanje za 
20 izbegli~kih porodica u Novom Pazaru

Za mesec dana 
po~inje izgradnja

Novopazarski mali maturanti 
na dnu republi~ke lestvice

I „vukovci“ sa 
sumnjivim znanjem

Urbanizacija romskog naselja Bla`evo kod Novog Pazara u zavr{noj fazi

Komunalna infrastruktura do kraja novembra
Intenzivirani radovi
u naselju Bla`evo
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Sand`a~ka delegacija boravila u Turskoj

Ankara }e nastaviti da poma`e

Sand`a~ka delegacija
sa predsednikom 
Turske Erdoganom

Potpisivanje ugovora
u rekonstrukciji puta
Novi Pazar-Tutin
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NA LICU MESTA AKTUELNO

Prijepolje  - Predstavnici vlasti
op{tine Prijepolje, predvo|eni
predsednikom Dragoljubom Zin-
dovi}em, polo`ili su 31. oktobra
venac na spomen-obele`je u cen-
tru grada podignuto u znak se}a-
nja na stradale u ratovima od
1912. do 1918. godine. Povod je
bila stogodi{njica zavr{etka Veli-
kog rata i ulazak Druge armije u
Prijepolje pod komandom vojvo-
de Stepe Stepanovi}a, {to je ozna-
~ilo i kona~no oslobo|enje ovog
prostora od okupacije.

U prigodnom obra}anju, pred-
sednik op{tine Dragoljub Zindo-
vi} podsetio je na golgotu kroz ko-
ju je pro{la srpska vojska i srpski
narod tokom ~etiri godine naj-
stra{nijeg rata do tada, koji je od-
neo milionske `rtve, a Srbiju
ozna~io na mapi kao popri{te naj-
ve}eg stradanja u Velikom ratu. 

- Prvi svetski rat predstavlja
vaskrs na{e zemlje, simbol ljubavi
prema otad`bini ali i upozorenje
na visoku cenu kojom je sloboda
pla}ena. Vi{e od jedne ~etvrtine
stanovni{tva izgubilo je ̀ ivote i taj
period u na{oj istoriji ostaje
upam}en kao vreme stradanja. To
je vreme herojstva i slave koja je
neprolazna. Nema~ki car Vilhelm
Drugi o Srbima je rekao:“ @ao mi

je {to ovaj juna~ki narod nije bio
moj saveznik“, a austrougarski
knji`evnik i vojnik Ervin Kili da je
tek u Srbiji 1914. godine shvatio
da je ljubav prema slobodi malih
naroda ja~a od sila nasilja velikih i
mo}nih, istakao je Zindovi}.

Proboj Solunskog fronta, ozna-
~io je po~etak kraja centralnih sila
i Prvog svetskog rata.

- Danas na ovom mestu okupi-
li smo se da zajedno obele`imo
ovaj zna~ajni istorijski datum za
Prijepolje i istovremeno se podse-
}amo i odajemo po{tu svim na{im
sugra|anima koji su u~estvovali u
oslobo|enju Srbije. Prema nepot-
punim podacima, u Velikom ratu
iz biv{eg Mile{evskog sreza u~e-
stvovalo je 1578 ratnika, a 309 je
pre{lo Albansku golgotu, u~estvo-
valo u proboju Solunskog fronta i
oslobo|enju Prijepolja i Srbije. Na
dana{nji dan u nebranjeno Prije-
polje u{ao je odred Druge armije
pod komandom vojvode Strepe
Stepanovi}a i oslobodio ga bez is-
paljenog metka. Odajemo du`nu
po{tu herojima-ratnicima koji su
`rtvuju}i svoje `ivote doneli slo-
bodu na{em Prijepolju i svojoj
otad`bini, kazao je Dragoljub Zin-
dovi}.

I. Had`agi} Durakovi}

Nova Varo{ - U Srbiji godi{nje od raka
dojke oboli oko 4.600 `ena, od kojih
1.600 zavr{i smrtnim ishodom. Broj no-
voobolelih raste i na podru~ju deset op-
{tina Zlatiborskog okruga, ali je stopa
smrtnosti od 2 000 za oko 8,6 odsto ma-
nja u odnosu na teritoriju centralne Srbi-
je. To je jedan od pokazatelja da `ene iz
ovog dela zemlje imaju sve vi{e saznanja
i informacija o tome koliko su va`ni pre-
ventivni pregledi i samopregledi jer je
bolest otkrivena u ranoj fazi u gotovo 90
odsto slu~ajeva izle~iva - kazala je op{ti

hirurg-onkolog dr Maja Gulan na nedav-
no odr`anoj tribini u Novoj Varo{i koju
je organizovalo regionalno Savetovali{te
za ̀ ene obolele i le~ene od raka dojke „Je-
fimija“ sa sedi{tem u U`icu, a u okviru
projekta „Tu smo za vas“ finansijski po-
dr`anog od strane Kompanije „Avon“ sa
1,3 miliona dinara. 

Doktorka Gulan je, ina~e, jedna od
osniva~a ovog Udru`enja, koje ve} punih
18 godina okuplja i poma`e ̀ enama obo-
lelim i le~enim od ove zlo}udne bolesti.
Kroz Savetovali{te je dosada pro{lo pre-

Priboj - ^lanovi rafting kluba „Eko-
Lim“ prona{li su u utorak telo Veroljuba
Simovi}a koji se 20. oktobra utopio u Li-
mu dok je lovio ribu. Posle desetodnev-
ne potrage , u kojoj su u~estvovali i osta-
li rafting klubovi iz Priboja, Simovi}eva
rodbina, ronioci `andarmerije, fo~anski
ronioci, telo utopljenika je prona|eno pri
desnoj obali Lima, kod mesta „Jeli}a bu-
kovi“ u neposrednoj blizini granice sa
BiH. Uro{ Puzovi}, vo|a posade ~amca
koja je j u utorak u popodnevnim satima
prona{la telo, a u kojoj je bio i Verolju-
bov brat, ka`e da su lo{i vremenski uslo-
vi - vetar , velika i hladna voda kao i veo-
ma zaprljane i zapu{tene obale ote`avali
i produ`ili potragu, ali da su oni zajedno
sa rodbinom nastradalog bili uporni i is-
trajni da na|u telo. „Lim i njegova obala
su jako zaprljani, ljudi sva{ta bacaju u re-
ku, a pored op{te {tete koju nanose reci,
takva situacija znatno ote`ava bilo kakvu
potragu i boravak na Limu“, dodaje Pu-
zovi} za na{ list. 

Simovi} je nastradao tako {to je upao
u Lim pecaju}i sa stene na obali, u blizi-
ni mesta na kome se gradi hidroelektra-
na „Rekovi}i“ . Pored njega su u tom tre-
nutku bila i njegova deca. 

Veroljub je `iveo u blizini mesta gde
je pecao . Oni koji ga poznaju ka`u da je
bio iskusan ribar koji dobro poznaje te-
ren. Sahranjen je u sredu na groblju u
Dobrilovi}ima. S. B.

Ro`aje - Predsjednik op{tine Ro`aje
Ejup Nurkovi} govorio je za RTV Ro`a-
je i Vijesti o aktuelnim problemima u
op{tini koji se odnose na broj zaposle-
nih u organima i preduze}ima lokalne
samouprave kao i o mjerama koje pred-
vi|a nedavno usvojeni Sanacioni plan i
Plan reorganizacije lokalne samoupra-
ve. Nurkovi} je istakao da se ro`ajska
samouprava kre}e u pravcu racionali-
zacije finansija {to }e usloviti i otpu{ta-
nje odre|enog broja radnika, shodno

usvojenom Planu, ali da }e se proces
odvijati u skladu sa zakonskim norma-
ma. Lokalna samouprava }e zadr`ati
samo one radnike koji radna mjesta
potkrepljuju stru~nim referencama,
neovisno od politi~ke i drugih vidova
pripadnosti, obe}ao je Nurkovi}. 

- Usvojene mjere koje predvi|aju
otpu{tanja radnika nepopularne su i
ne}e ih bili lako sprovoditi. Me|utim,
u cilju ostvarivanja interesa cjelokup-
nog funkcionisanja lokalne zajednice,

Bijelo Polje - U Bijelom Polju je do{lo
do sukoba gra|ana i komunalaca zbog
uklanjanja dva stabla bora, stara vi{e od
osam decenija. Radnici preduze}e „Ko-
munalno Lim“ do{li su u nedelju s meha-
nizacijom da sa trotoara, odnosno sa sa-
mog ulaza u hotel „Bijela rada“, uklone
borove visoke dvadesetak metara. 

Uklonili su jedan, ali onda su se oku-
pili gra|ani predvo|eni novinarima
Dana i Vijesti i spre~ili ih u poslu. Do-
{la je i policija, ali revoltirani gra|ani
nisu odustajali. 

„Ovo je ne~uveno! Nekome je palo na
pamet da posije~e borove koji nikome
smetali nijesu. Ovo je pravi zlo~in prema
gradu“, kazao je Sead Sadikovi}, novinar
TV Vijesti. Senad Pa~ariz, jedan od ruko-
vodilaca slu`be odr`avanja u „Komunal-
nom Lim“ tvrdi da se sve radi po planu,
programu i po nalogu lokalne uprave,
koja je i osniva~ preduze}a.

„Ustanovljeno je da su stabla bora do-
{la u stanje da predstavljaju opasnost za
sve prolaznike, kao i za hotel koji se nala-
zi u neposrednoj blizini. Oboljela su i bilo

Predsjednik op{tine Ro`aje Ejup 

Otpu{tanja po z

Bjelopoljci protiv u
dva bora u centru

Tribina Savetovali{ta za `ene le~ene od rak

Psihosocija
podr{ka obol

@ene iz ovo
o zna~aju p

Desetodnevna potraga: Rafting kluba „Eko-Lim“

Prona|eno telo ribara

Povodom sto godina od oslobo|enja Prijepolja u Velikom ratu

Se}anje na golgotu i juna{tvo 

Simbol ljubavi prema otad`bini ali
i upozorenje: Dragoljub Zindovi} 



Nova Varo{ - Relja Nedi} iz Negbine , ia-
ko je na pragu stote, jo{ uvek nije umoran
od ̀ ivota i godina. Gazi 96-u, a ne zna za le-
kare i lekove. Ima vid ko u sokola i bez na-
o~ara ~ita sve {to mu padne pod ruku. De-
da Relja ̀ ivi sam, bez penzije i prava na so-
cijalnu pomo}. Pro{ao je vreme{ni starina
mnoge muke i neda}e, du{a mu je puna
o`iljaka od porodi~nih tragedija... Ali, ne
predaje je. Zna on za izreku „`ivot ti daje
onoliko koliko mo`e{ da podnese{„. Mu~i
ga samo samo}a. I prazne njive i ognji{ta.
Ona su mu gor~ija od ~emera. 

- U ovom zaseoku Nedi}a pla~ bebe ni-
sam ~uo decenijama. Nekada je ovde ̀ ive-
lo preko 50 ljudi, a sad svega par staraca.
Oti{lo sve, jo{ malo i zemlja i ku}e ostado-
{e pusti - sa nevericom u glasu pri~a deda
Relja. Ali, ne da da ga tuga obuzme i savla-
da. Ima on jo{ volje da udi{e lekoviti pla-
ninski vazduh koji ga je, ka`e, o~eli~io. Naj-
vi{e voli svitanja podno Murtenice. 

I na pragu stote, Relja sam
kuva, zna da opere, pope-
gla, seje vrt, odr`ava
oku}nicu...@ali za svo-
jom ìvotnom saput-
nicom Ljubinkom
koju je bolest pobe-
dila u 54 godini. U
trenucima dokolice,
Relja ~ita. Do skora je
je bio najstariji ~lan
gradske Biblioteke. 

- Pro~itao sam preko
1.000 knjiga. Najvi{e volim one o
kaubojima i Indijancima. Vid me, fala je
Bogu, odli~no slu`i. Pogledam ponekad i
televiziju, ali re|e, mnogo je politike, a po-
litika me nikada nije interesovala. Kao ni
Tito ni partija. A mo`da to i nije dobar sa-
vet mladima da se ne petljaju u te politi~ke

rabote. Moji unuci
Milo{ i Aco zavr{ili fa-

kultete, ali zato {to ne po-
liti~e , rade za dvadesetak hi-

ljada dinara - veli Relja, kome su
unuci , sinovi i snaje najve}a ljubav i podr-
{ka. Obilaze ga, ~uvaju i neguju, te zahva-
ljuju}i njima mo`e da pre ìvi.

Ro|eni Negbinac , spletom okolnosti
nije uspeo da ostvari pravo da penziju, a na
socijalu nema pravo jer poseduje par hek-

tara murteni~ke drlije. Ka`e, me|utim, da
mu ni{ta ne nedostaje. 

-Malo jedem, ne pijem rakiju i ne pu-
{im cigarete. Noge me dobro slu`e, puno
{etam . Nikog ne mrzim, niti kome {ta
dugujem. @ivim u prirodi i sa prirodom.
I to ti je recept za dug ̀ ivot - poru~uje ve-
dri deka, koji „tre}e“ doba, i pored samo-
}e i nema{tine, ne pro`ivljava sa ose}a-
jem tuge i gor~ine. 

R. Popovi}

vembar 2018. V
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ko 1.000 pripadnica ne`nijeg pola, me|u
kojima je bilo i Novovaro{anki, i sve one
su dobile besplatnu, kako psiholo{ku, ta-
ko i stru~nu pomo} jer „Jefimija“ blisko
sara|uje sa nadle`nim zdravstvenim slu-
`bama i ustanovama. „Pacijentkinje kod
nas dobijaju prvenstveno pru`enu ruku
i prijateljsku pomo} uz savet da postoji
`ivot i nakon operacije . Trebalo bi da le-
~imo svoj `ivot, a ne samo bolest. Zato
poslo`ite prioritete, promenite na~in gle-
danja na ̀ ivot u kojem dominira stav da
smo mi `ene sposobne da bez posledica

sav teret preuzmemo na sebe“, istakla je
dr Gulan .

Iz „Jefimije“ ka`u da se svest `ena, a i
njihovih porodica, na svu sre}u, sve vi{e
menja u pozitivnom smeru, za razliku od
nekog ranijeg perioda kada su one zbog
bolesti neretko bile zanemarivane i pre-
pu{tene same sebi, bez adekvatne podr-
{ke dru{tva, ~ak i svojih najbli`ih. Paci-
jentkinje se danas udru`uju, osna`uju
jedna drugu, razmenjuju znanja i isku-
stva i sve otvorenije govore o bolesti. 

- Donacija kompanije Avon omogu}i-
}e nam da `enama sa dijagnozom raka
dojke iz Zlatiborskog okruga obezbedi-
mo da imaju jo{ bolju zdravstvenu, in-
formativnu, emotivnu, psiholo{ku i psi-
hoterapeutsku podr{ku. Projekat „Tu
smo za vas“ }e pomo}i `enama da se ne
ose}aju samo kao pacijentkinje, ve} kao
osobe koje su u `ivotnoj krizi, li~nosti sa
identitetom, emocijama i potrebama na
koje mo`emo da odgovorimo i osna`imo
ih ne samo da pobede bolest, ve} i da du-
goro~no promene navike i kvalitet ̀ ivota
kako se bolest ne bi vratila. Program }e
mo}i u naredne dve godine da pru`i po-
trebnu podr{ku ̀ enama iz deset lokalnih
samouprava, a posebno u op{tinama
Nova Varo{ Ii Prijepolje, kao i u gradu
U`icu - nagla{ava Slavica Simi}, direktor-
ka „Jefimije“. 

R. Popovi}

Nova Varo{ - Na dan Svete Petke - ma-
ti Paraskeve, Povereni{tvo Srpske na-
predne stranke u Novoj Varo{i proslavi-
lo je krsnu i partijsku slavu. Naprednjaci
su prigodnu sve~anost uprili~ili u foajeu
Doma kulture, a pored partijskih funkci-
onera, slavi su prisustvovali i brojni dru-
gi aktivisti, ~lanovi i simpatizeri stranke,

kao i predstavnici koalicionih partnera.
Nakon lomljenja slavskog kola~a i moli-
tve, dobrodo{licu gostima i ~estitke ~la-
novima partije uputio je poverenik no-
vovaro{kih naprednjaka i koordinator
SNS za Zlatiborski okrug Krsto Janju{e-
vi}, narodni poslanik iz Priboja. On je, iz-
me|u ostalog, partijske kolege pozvao na

jedinstvo i sabornost, kao i dalje unapre-
|enje saradnje sa koalicionima partneri-
ma u vlasti, prvenstveno Grupom gra|a-
na „Novi ljudi za Novu Varo{“. 

- Slavu ove godine do~ekujemo u od-
li~noj atmosferi, ponosni {to smo zajed-
no prevazi{li krupne politi~ke nespora-
zume i odmah po formiranju lokalne

vlasti krenuli u realizaciju zna~ajnih pro-
jekata za ovu op{tinu. Samo jedan od ta-
kvih je revitalizacija puta od Brano{evca
do turisti~ke zone Zlatara. Za ovaj deo
Srbije je jako va`an i putni pravac Prelji-
na - Po`ega, ~ija izgradnja kre}e u martu
naredne godine. Neka ove i jo{ mnoge
druge saobra}ajnice koje budemo radili
u narednom periodu budu i putevi ko-
jim bi trebalo da nam se vrate odseljeni
iz ovih krajeva, kao i {ansa za otvaranje
novih radnih mesta -istakao je Janju{e-
vi} i dodao: 

- Poverenik SNS za Novu Varo{ je
funkcionerima i ~lanovima stranke, kao
i koalicionom partnerima SNS-a poru~io
da nikada ne zaborave da je politi~ka sta-
bilnost uslov razvoja. 

- I u slu~aju eventualnog bilo kakvog
politi~kog nesporazuma, neophodno je
izdi}i se iz takve situacije. Jer su{tinsko
nerazumevanje i razmirice ne bi trebalo
ni da postoje ukoliko je re~ o opcijama
koje rade na op{te dobro i ̀ ele prosperi-
tet svome narodu - smatra Janju{evi}.
On nagla{ava da bi Op{tina Nova Varo{
svima trebalo da bude na prvom mestu.
Nema razlike izme|u vere, nacije, pa i
stranaka ukoliko su one u funkciji razvo-
ja op{tine odnosno okruga i zemlje u ce-
lini, zato bi trebalo da budemo mudri i
ovu ~injenicu pretvorimo u na{u pred-
nost, dodao je Janju{evi}. R. P. 

op{tinski aparat se mora rasteretiti, na
tom putu o~ekujemo pomo} Vlade,
kazao je Nurkovi}, napominjuju}i da
za korake koje }e preduzeti ima podr-
{ku svoje Bo{nja~ke stranke te da su
prolazna neslaganja jedino nastala u
domenu razmatranja modela novih
zadu`ivanja. Od 223 radnika, koliko ih
ima u lokalnoj upravi i javnim predu-
ze}ima u Ro`ajama ~iji je osniva~ op-
{tina, do kraja godine najmanje 55
osta}e bez posla. S. D. 

je samo pitanje vremena kad }e se uru{i-
ti“, kazao je Pa~ariz. Da postoji odobrenje
da se stabla bora uklone potvrdio je za
Dan i gradona~elnik Petar Smolovi}, koji
je kazao da je sve ura|eno po zakonu, da
je formirana komisija stru~njaka koja je
ustanovila da je neophodno ukloniti po-
menuta dva bora, ali i neka druga stabla,
zbog potencijalne opasnosti po gra|ane.

Pomenute borove je zasadila poro-
dica Radovi}, koja je bila vlasnik sta-
rog hotela, po~etkom 30-ih godina
pro{log vijeka. C. D. 

Nurkovi}

zakonu

klanjanja 
u grada

Proslava Svete Petke u novovaro{kom ogranku SNS 

Naprednjaci obele`ili krsnu slavu

Za jedinstvo i sabornost: Sa
sve~anosti u Domu kulture

Stara~ki dani Relje Nedi}a (96) iz Negbine

Knjigama „ubija“ samo}u

Na pragu 
stote, Relja kuva,

pere, seje vrt,
odr`ava

oku}nicu... 
i ~ita

^ita sve {to mu padne
pod ruku: Relja Nedi} 

ka dojke „Jefimija“ 

alna 
lelima

g dela zemlje imaju sve bolje obave{tenje
revencije:Sa jedne od ~etiri radionice

Regionalno
udru`enje sa
sedi{tem u U`icu
pacijentkinjama 
u okviru projekta
"Tu smo za vas"
pru`a informativnu,
zdravstvenu, 
psiholo{ku i
iskustvenu pomo} 
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Prijepolje - Preduze}e „Elan“ iz
Prijepolja obele`ilo je 60 godina ra-
da kao jedno od retkih koje je uspe-
lo da pre`ivi svojinske transformaci-
je i zadr`i rejting na tr`i{tu.

- Jubileji nisu samo prilika za su-
miranje rezultata ve} i za definisa-
nje ciljeva preduze}a koje ima am-
biciju da se {iri, a kvalitetom i una-
pre|enjem odnosa sa poslovnim
partnerima zadr`i svoju poziciju na
doma}em i inostranom tr`i{tu, re-
kao je ~estitaju}i jubilej zaposlenim
radnicima Goran Sekuli}, direktor
preduze}a. 

Nagla{avaju da je zahvaljuju}i
vi{edecenijskom iskustvu i saradnji
sa vode}im institucijama iz ove
oblasti, Elan i danas jedan od vode}ih
proizvo|a~a lepila i ostalih hemijskih
proizvoda na ovim prostorima. „Na{a
vizija je razvoj novih proizvoda na vo-
denoj bazi, pronalazak strate{kog
partnera iz oblasti hemijske industri-
je, resertifikacija sistema menad`-

menta kvalitetom, kao i sistema upra-
vljanja `ivotnom sredinom. Svakako,
jedan od najzaslu`nijih momenata u
dana{njem uspe{nom poslovanju
preduze}a jeste pokretanje proizvod-
nje lepka „Syntelan“. On je i danas za-
{titni znak preduze}a i proizvod koji

jo{ uvek nema konkurenciju na tr-
`i{tu“, naglasio je Sekuli}.

Kompanija „Elan“ danas je vode-
}a u proizvodnji lepila, zaptivnih ma-
sa, kao i gumirane i presovane plute
kako na doma}em, tako i na tr`i{tu
regiona a gumirana i presovana plu-
ta su po svom kvalitetu prepoznatlji-
ve u celom regionu. Elan“ trenutno
zapo{ljava 60 ljudi, a u planu je pri-
jem novih mladih radnika {to }e, na-
glasio je Sekuli}, naredne godine biti
jedan od najzna~ajnijih koraka pred-
uze}a. „Elan“  kao  preduze}e iz obla-
sti hemijske industrije nastalo je od
uslu`ne radionice u kojoj je pre {est
decenija pokrenuta proizvodnja pro-
izvodnja toplih i hladnih {alera, fleka

za gume i antifriza. Nabavkom parnog
kotla, po~inje proizvodnja stiropora  po
kojoj }e „Elan“ jedno vreme biti sino-
nim na jugoslovenskom tr ì{tu. Odmah
potom, po~inje I proizvodnja specijal-
nog lepila za obu}u, koji je i danas za{tit-
ni znak preduze}a. I. H. D.

Prijepolje - Op{tina Prijepolje potpi-
sala je  ugovore  sa 136 poljoprivrednih
proizvo|a~a o dodeli bespovratnih
sredstava u iznosu od 10 miliona dina-
ra.  Predsednik op{tine Dragoljub Zin-
dovi} obe}ao je punu podr{ku lokalne
samouprave:

- Tokom prethodnih 18 godine op-
{tina je, u odnosu na ukupan bud`et,
ulo`ila zna~ajna sredstva u razvoj svih
grana poljoprivrede, posebno povrtar-
stva, u okviru kojeg dodeljujemo i ovu
subvenciju. Za razvoj poljoprivrede op-
{tina izdvaja 4 do 5 posto lokalnog bu-
d`eta, ali }emo nastojati da taj procenat
bude  ve}i. Direktne subvencije, kao {to
je ova, ograni~ene su zakonom o bu-
d`etskom sistemu i one ne bi smele da
prema{e ukupan iznos. Ipak smo uspe-
li da obezbedimo dodatnih 4 miliona
dinara, tako da }e ukupne subvencije
za ovu godinu iznositi oko 25 miliona
dinara, naglasio je Zindovi}.

Pored subvencije od 10 miliona ko-
liko je opredeljeno za nabavku poljo-
privredne mehanizacije, lokalna samo-

uprava je izdvojila i 4 miliona za nabav-
ku priplodnih grla stoke, konkretno
jagnjadi a namera je da u narednoj go-
dini, u cilju pobolj{anja sto~nog fonda,
obezbedi sredstva za nabavku priplod-
nih grla govedi.

Op{tinsko ve}e je, nakon {to je Ko-
misija obi{la gazdinstva, odobrilo su-
finansiranje osam mini investicija za
nabavku opreme za mu`u, hla|enje i
~uvanje mleka, 21 poljoprivredno ga-
zdinstvo dobilo je bespovratnu po-
mo} za nabavku ma{ina za za{titu bi-
lja, a subvencije }e dobiti i 5 gazdin-
stava za opremanje i odr`avanje pla-
stenika za vo}arstvo i povrtarstvo.
Deset donacija odobreno je i p~elari-
ma. Najvi{e sredstava bi}e dodeljeno
za primarnu i dopunsku obradu ze-
mlji{ta. U ovoj kategoriji odobreno je
bespovratno u~e{}e op{tine za 64 po-
ljoprivredna gazdinstva. Nabavka
ma{ina i ure|aja podr`ana je kod 24
gazdinstva a za ~etiri vo}arska poljo-
privredna gazdinstva obezbe|eno je
u~e{}e za nabavku opreme. I. H. D.

Pljevlja - Vlada Crne Gore nastavi}e
da se „bavi vitalnim temama za gra|a-
ne,  rastom ̀ ivotnog standarda, novim
radnim mjestima, odr`ivim kori{}e-
njem prirodnih resursa, razvojem po-
ljoprivrede i sela, unapre|enjem
zdravstva, obrazovanjem, kulturom,
sportom i podr{kom onima kojima je
potrebna“, izjavio je potpredsjednik
Vlade i ministar poljoprivrede i rural-
nog razvoja Milutin Simovi}, otvaraju-
}i u Pljevljima Drugu nacionalnu kon-
ferenciju o poljoprivrednom i rural-
nom razvoju.

Ovaj dvodnevni me|unarodni
skup organizuje NVO „Mre`a za ru-
ralni razvoj“, pod pokroviteljstvom
Ministarstva poljoprivrede i ruralnog
razvoja, a ministar Simovi} se nada
da }e postati tradicionalna. „Svi zajed-
no tragamo za rje{enjima, kako da
unaprijedimo na{u poljoprivredu i
kako da `ivot na selu u~inimo kvali-
tetnijim. U tim naporima ima dosta
posla i mjesta za sve dobronamjerne
na svim nivoima. Ovakav pristup naj-
bolja je garancija ukupnog napretka i
sigurnog puta ka na{oj evropskoj

adresi. Evropa je potrebna Crnoj Go-
ri, kao {to je i Crna Gora potrebna
Evropi. U dosada{njim procesima Cr-
na Gora je jasno pokazala da ho}e i da
mo`e da usvaja najvi{e evropske stan-
darde u svim oblastima. Istovremeno
Crna Gora }e u bogati evropski vred-
nosni mozaik unijeti svoju tradiciju,
svoju kulturu, svoje specifi~nosti,
o~uvane prirodne resurse i svoje au-
tohtone proizvode. Na evropsku trpe-
zu hrane unije}emo ono {to je svakim
danom sve vrednije i {to se sve vi{e
tra`i - unije}emo proizvode i hranu sa
vi{e boje, sa vi{e mirisa i vi{e ukusa“,
rekao je Simovi}.

Govore}i o Pljevljima, predsjednik
op{tine Mirko \a~i} je podsjetio da je

sto~arstvo dominantna grana poljopri-
vrede u Pljevljima. „^etiri mljekare ot-
kupljuju mlijeko u Pljevljima. Dvije iz
Pljevalja i dvije sa strane. Preko
200.000 litara mlijeka mjese~no otku-
pe ove ~etiri mljekare od ~ega pljevalj-
ska mljekara RM komerc otkupi oko
95.000 litara svakog mjeseca. Osim to-
ga svake godine u Pljevljima se proiz-
vede preko 3.000 tona sira koji sada
ima za{titu porijekla i na{i poljopri-
vredni proizvo|a~i nemaju apsolutno
nikakav problem sa plasmanom. Sve
ove velike koli~ine se uspje{no prodaju
na tr`i{tu samo jedan od velikih trgo-
vinskih lanaca samo ove godine pro-
da}e preko 400 tona pljevaljskog sira“,
rekao je \a~i}. C. D. 

Djeca u~e o bezbijednosti 
u saobra}aju

Pljevlja - NVO „Bonum“ realizuje projekat „O bezbijednosti od {kole do ku}e, djeca treba-
ju da u~e“.  Partner u projektu je NVO udru`enje za pomo} djeci sa smetnjama u razvoju „Inklu-
zija“. Realizacijom niza aktivnosti u~enici ni`ih razreda osnovnih {kola imaju priliku da na za-
nimljiv na~in prilago|en njihovom uzrastu savladaju i usvoje osnovna pravila bezbijednog po-
na{anja u saobra}aju. Bi}e odr`an  okrugli sto  „Bezbijednost djece u saobra}aju“, a NVO Bonum
}e organizovati prikupljanje potpisa gra|ana za podno{enje inicijative lokalnoj upravi za posta-
vljanje semafora na raskrsnicu ulica Nikole Pa{i}a, Tre}e sand`a~ke i Volo|ine, kao i drugim fre-
kventnim raskrsnicama, naro~ito u blizini {kola. J. D. 

Prijepolje - Na predlog stru~ne komi-
sije bud`etskim sredstvima predvi|e-
nim za ovu godinu, sufinansira se devet
medijskih projekata.

Sredstva su dodeljena: Global soluti-
ons communications doo Beograd
450.000 dinara za projekat „Informisa-
nje o polo`aju i problemima romskog
naroda u prijepoljskoj op{tini“, Forumu
`ena Prijepolje 100.000 dinara za proje-
kat „Osam vekova Manastira Mile{eve
svetionika kulture i duhovnosti“, Predu-
ze}u TV-5 DOO U ìce 200.000 dinara za
projekat „Kulturni pe~at Prijepolja“,
„Alem Rov~anin pr. Proizvodnja televi-
zijskog programa PP MEDIA Prijepolje
150.000 dinara za projekat „Prijepolje
na dlanu“, Informativnom centru DOO

Priboj 2.900.000 dinara za projekat
„Hronika Prijepolja“, Medija centru
Islamske zajednice 350.000 dinara za
projekat „Glas islama - Tema broja Pri-
jepoljski med l̀is“, Bo{nja~koj kulturnoj
zajednici 100.000 dinara za projekat
„Revija Sand`ak - o`ivljavanje {tampa-
nog izdanja“, Informativnom preduze-
}u Polimlje DOO Prijepolje 650.000 di-
nara za projekat „Dru{tvena mre`a - Po-
limlje“ i Sand`ak televiziji DOO Novi
Pazar 2.100.000 dinara za projekat „Pri-
jepoljska hronika 2“. Na Javni konkurs,
koji je raspisan u junu ove godine, prija-
vljeno je 20 projekata a, Stru~nu komi-
siju koja je ocenjivala projekte ~inili su
medijski radnici Dragan Banjac, dr Rej-
han Kurtovi} i Sead Trtovac. I. H. D.

Op{tina Prijepolje poma`e medije 

Podr{ka za devet 
medijskih projekata 

Podr{ka poljoprivrednicima 
u prijepoljskoj op{tini 

Bespovratno 
10 miliona dinara

Konferencija o poljoprivrednom i ruralnom razvoju u Pljevljima

Da ̀ ivot na selu bude kvalitetniji 

„Moba“ Bijelom Polju 
Za doprinos u razvoju poljoprivrede, Mre`a za ruralni razvoj Crne Gore je na ovoj konfe-

renciji dodijelila nagradu „Moba“ op{tini Bijelo Polje kao lokalnoj upravi sa najboljim progra-
mom i mjerama podr{ke farmerima. Dobitnici ostalih nagrada su, pored ostalih,  Andrijana
Rako~evi} iz Ministarstva poljoprivrede i ruralnog razvoja CG, Milka Terzi} iz Selekcijske slu-
`be op{tine Pljevlja. Nagrada za doma}ina godine pripala je Draganu Petrovi}u iz pljevaljskog
sela Kosanica, a za aktivizam u poljoprivrednom sektoru pljevaljskoj NVO „Da za`ivi selo“. 

Preduze}e koje traje i posle svih svojinskih transformacija

„Elan“ se jo{ prepoznaje
po „syntelanu“  

Jo{ u vrhu: „Elan“, retko uspe{no
prijepoljsko preduze}e 
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Novi Pazar - Bilo u kakvom kontekstu
pomenuti Amelu Terzi} i Elzana Bibi}a,
a izostaviti Rifata Ziljki}a, pri~a bi bila
nekompletna. O dvoje vrhunskih atleti-
~ara javnost zna mnogo, sve, samo nji-
hov atletski otac Ziljki}. Zato jeste va`no
i najva`nije ~uti kako razmi{lja veliki
atletski trener o sezoni na izmaku i o
onome {to njegove dragulje ~eka u naj-
bli`oj budu}nost.

Elzan Bibi} 1. januara zvani~no po-
staje senior. Iza sebe ostavlja fenome-
nalnu sezonu i juniorsku konkuren-
ciju. O~ekivanja su sve ve}a, a {ta je
ono {to je realno?

- Pojavu takvog atletskog bisera Sr-
bija je predugo ~ekala. S vremena na
vreme stizali bi Ben{a, Prpa, Rai~evi} i
mnogi drugi, bljesnuli na blic i nestaja-
li sa scene. Bibi} je poput najboljih ke-
nijskih atleti~ara s lako}om ru{io juni-
orske rekorde Srbije i Balkana stare iz-
me|u dve i pet decenija. Bolja preporu-
ka za obe}avaju}u, verovatno i sjajnu,
seniorsku karijeru ne postoji. Od prvog
dana slede}e godine meta }e mu biti ap-
solutni rekordi. Spreman je da bude br-
`i i od svojih najbr`ih trka u sve tri di-
scipline (1.500, 3.000 i 5.000). 

Ove godine se {alio obaraju}i rekor-
de godinama nedosti`ne, sa lestvica
najboljih rezultata svih vremena ski-
nuo je mnoga poznata imena, me|u
njima i svetski priznatog Dragana
Zdravkovi}a. Seniorski rekordi su vi-
{a dimenzija?

- Jedan od najve}ih svetskih trka~a
dana{njice na srednjim prugama Jakob
Ingebrigtsen u tre}oj godini ̀ ivota kre-
nuo je zajedno sa starijom bra}om na
atletsku stazu. Dakle, za njega se znalo
da }e biti atleti~ar. Bibi} je kod mene do-
{ao u petnaestoj godini ̀ ivota. Bio je ne-
skladne gra|e i osim mene niko drugi
nije ra~unao, ne da bi mogao da do|e
do atletskog vrha, ve} da mo`e postati
atleti~ar. Danas ima 1,96 cm visine, 69
kg i sve fizi~ke predispozicije potrebne
za sjajnu karijeru. Bi}e potrebno jo{
mnogo rada na tehnici tr~anja, a iako je
dosta psihi~ki stabilan i tu postoji dosta
prostora za napredak. Ono {to je najbo-
lje kod njega su te ogromne rezerve, po-
bedni~ki mentalitet i to {to je hrabar, ne
pla{i se velikih imena, napada ja~e i bo-
lje od sebe i nikad ne podle`e nikakvom
pritisku. Takav Elzan Bibi} uskoro }e se
pribli`iti svetski vrednim rekordima Sr-
bije u vlasni{tvu Daneta Korice. Posle
3:37,79 na 1.500, 3:51,51 na 3.000 i
13:44,25 na 5.000, verujte mi ni ja ne
znam gde su njegove granice. Znam sa-

mo da mo`e daleko da ode. Naravno,
samo zdravlje da ga poslu`i.

Bibi}eve discipline su one u kojima
su godinama dominantni  Afrikanci,
ne samo na svetskom, ve} i evrop-
skom nivou, po{to najbogatije konti-
nentalne zemlje anga`uju atleti~are
crne puti da tr~e u dresovima njiho-
vih reprezentacija. Vremena kada su
beli atleti~ari osvajali medalja na
{ampionatima Evrope izgledalo je ni-
kad se vi{e ne}e vratiti, a onda se po-
javio Jakob Ingebrigtsen. Kako }e se u
takvoj seniorskoj  konkurenciji sna}i
Bibi}, posebno ako njegova glavna di-
sciplina bude 5.000 metara?

- Kao junioru glavna disciplina bila
mu je 3.000 metara. Tu je pravio prve
fantasti~ne rezultate, osvojiv{i i titulu
prvaka Evrope za mla|e juniore. Ove
godine pokazao je da je i u najatraktiv-
nijoj srednjopruga{koj disciplini veoma
dobar, na 1.500 metara. U naredne dve
do tri godine ~eka me napor i zadovolj-
stvo da spojimo ove dve discipline i
5.000 metara. Ne stidim se re}i da }e mi
u tom poslu trebati pomo}. Tra`i}u je
od pravih i iskrenih trenera, kojih u Sr-
biji vi{e nema, ali prona}i }u ih u Evro-
pi. Znam {ta govorim i koliku odgovor-
nost nosim kada je u pitanju njegova
karijera. On je atletski dragulj i bila bi
{teta ne imati nekog ko toliko vredi na,
recimo, 13:30,00 na 5.000 metara.

Amela Terzi} je ne{to drugo. U
evropskoj konkurenciji kao juniorka
nije imala premca, ni deli} onoga {to
ju je krasilo u to vreme nije pokazala
kao seniorka. Za{to?

- Dugotrajnim radom stvorio sam
od devoj~ice ~ija je jedina `elja bila da
nastupa, ro|enog pobednika. Imala je
blistavu karijeru juniorke, ~etvorostru-
ka je evropska prvakinja u razli~itim uz-
rastima, {ampionka Evrope u krosu. O
problemima koji su se pojavili u senior-
skoj konkurenciji razgovarao sam sa
mnogim stru~njacima i nismo uspeli da
lociramo {ta je u pitanju. Kvalifikacione
trke na najve}im takmi~enjima perfekt-
no bi odradila, ulazila bi u finala kao pr-
va, druga ili tre}a, a u njima uvek bila je-
danaesta ili poslednja. Dolazio je i njen
menad`er iz Amerike, sve u cilju da re-
{imo problem i do|emo do barem jed-
ne velike medalje, ali nije vredelo. Mi-
slim da je po zavr{etku juniorske karije-
re do`ivela niz stresnih situacija na pri-
vatnom planu i da su se one odrazile na
rezultate.

Slede}e sezone Terzi}eva }e imati
26 godina. Kakvi su izgledi da se vrati
u top formu i u narednih pet godina
kona~no napravi barem jedan veliki
seniorski rezultat?

- Ona je jedina sportistkinja za koju
znam da se nikada nije povre|ivala. Ta-
ko je bilo sve do ove godine. Dogodila
joj se stres faktura, to je fizi~ka povreda,

a posledica je ~itave situacije, odnosno
psihi~kog stanja. Oporavila se i po~ela je
sa treninzima pre nedelju dana. Sada je
u najzrelijim atletskim godinama, zato
i dalje mnogo verujem u nju. Uostalom,
vratile su se iz povreda na vrhunski nivo
Hasan, Vajtman, Dibaba, vrati}e se i
Amela.

Koliko je realno da Terzi}eva u na-
rednom periodu promeni svoju glav-
nu disciplinu, na~in i mesto treninga?

- Ona kre}e od po~etka. @elja joj je
da i dalje tr~i 1.500 metara, disciplinu
u kojoj postigla najvi{e. Mislim da is-
pravno razmi{lja, iako sam ja li~no po-
mi{ljao da se okrenemo distancama
od 400 i 800 metara. Kad je re~ o tre-
ning destinacijama na{e baze ostaju
Ulcinj, Kopaonik i Zlatibor. Imamo
odli~ne uslove, klimatske i ostale. Pri-
premaju}i se u zemlji na{i najbolji
atleti~ari su osvajali medalje na najve-
}im takmi~enjima. To je slu~aj sa Be-
kri}em, Kola{incem, Jela~om - Mirko-
vi}, Jevti}evom, [panovi}evom. Iva-
nin primer je vrlo pou~an, prvi put ove
sezone trenirala je van Srbije, na Ki-
pru, i videli ste {ta joj se dogodilo, pr-
vi put se povredila ozbiljnije i ostala
bez evropskog zlata. Moja deviza je da

nam sunce treba na takmi~enjima, ne
i na treninzima. Mi{ljenja sam da mi
na na{e destinacije treba da dovedimo
najbolje svetske trenere, pa da ovde
u~imo od njih, a ne da idemo kod njih,
ali... Mo`da, ponavljam mo`da, ode-
mo do Fara u Portugalu, na visoravan
gde se pripremao Hi{am El’ Geru`, ili
do Ju`ne Afrike.

Kako se nosite sa permanentnim
pohvalama koje vam sti`u povodom
fenomenalnih rezultata Elzana Bibi-
}a, a kako sa kritikama kojima ste ~e-
sto izlo`eni a razlog su ~esti neuspe-
si Amele Terzi} u seniorskoj konku-
renciji?

- Sve vreme nepravedno zapostavlja-
mo Teodoru Simovi}. Bila je u~esnica
Svetskog prvenstva u Londonu, dok u
Berlinu na Evropskom {ampionatu ove
godine nije bila samo iz papirolo{kih
razloga. To su tri vrhunska atleti~ara, a
svima su potrebni razli~iti treninzi. To
nije nimalo lako ukomponovati. Mno-
gi misle da ponekad vi{e pa`nje posve-
}ujem Bibi}u, nekad Ameli ili Teodori.
Ni{ta od toga nije ta~no, velika je i sjajna
ova grupa atleti~ara, a nije nimalo lako
uskladiti rad s njima i stizati do vrhun-
skih rezultata. Navikao sam posle godi-
na provedenih u atletici na tap{anja po
ramenu, ali i na pokude. Najte`e mi pa-
daju kritike koje se ti~u Amele. Ve} po-
~etkom godine bilo je jasno da }e stag-
nirati. Imala je lo{u sezonu, kre}e od po-
~etka, a znaju}i o kakvom borcu se radi
u njen povratak verujem. Bi}e to i veliki
izazov za mene.

[ta je ve}i izazov, povratak Amele
Terzi} ili priklju~ak Elzana Bibi}a ve-
lemajstorima svetske atletike?

- Oba izazova su velika, a koji je ve}i,
to je ne{to {to ne ̀ elim ni sa kim da de-
lim. Izvinite, ali to je li~no zadovoljstvo
i zato ga ostavljam samo za sebe.
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SPORT

Prvoslav Le{evi}

Bibi} juri balkansko zlato u krosu
U nedelju Elzan Bibi} poslednji put tr~i na Krosu Balkana kao junior. On }e u rumunskom

gradu Bota{aniju poku{ati da prvi put do|e do medalje na ovom {ampionatu. Zanimljivo je
da se vlasnik velikog broja medalja sa najve}ih svetskih i evropskih takmi~enja jo{ uvek nije
okitio titulom balkanskog prvaka u krosu, niti je osvojio bilo koju od medalja. Kako je u od-
li~noj formi Rifat Ziljki} je ube|en da joj nikad nije bio bli`i. „U krugu sa odli~nim turskim, ru-
munskim, bugarskim i ostalim atleti~arima iz ~ak 19 federacija koji pripadaju ABAF-u (Aso-
cijacija balkanskih atletskih federacija) mo`da je i favorit broj jedan“, smatra Ziljki}.

AK Novi Pazar 37 medalja
Elzan Bibi} osvojio je jo{ jednu kros titulu. Na {ampionatu Srbije u Pan~evu trijumfovao

je u konkurenciji starijih juniora na 6.000 metara. To nije bila jedino pobedni~ko postolje no-
vopazarskih atleti~ara, po{to je me|u mla|im juniorkama pobedila Amra Terzi}, a kod mla-
|ih seniora Haris Ajdarevi}. U jo{ mla|im uzrastima zlatom su se okitili Saima Muri}, Ahmed
Hasanovi} i D`emal Hasanovi}, kao i klub sa dva ekipna najsjajnija odli~ija. Ziljki} je izuzetno
ponosan na rezultate svojih atleti~ara na ovom {ampionatu, ali i tokom ~itave sezone:

- Samo u ovoj godini osvojili smo 37 medalja u svim  kategorijama, od {kolske do senior-
ske konkurencije, ostale medalje te{ko je i izbrojati. Novopazarsku atletiku ne ~ine samo Bi-
bi}, sestre Terzi}, Simovi}eva, ve} i mladi talas koji sna`no nadire, predvo|en D`emalom Ha-
sanovi}em, Saimom Muri}, Mejrom Mehmedovi}, Lenkom Nikoli}... - poentira Ziljki}.

Povodom velikih ovogodi{njih uspeha gradona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac uprili-
~io je prijem za Elzana Bibi}a, Rifata Ziljki}a i novog selektora seniorske reprezentacije Srbi-
je Edina Zukovi}a, kao i za teniserku Fatmu Idrizovi}.

POBEDA JO[ANICE
Novi Pazar - U 11. kolu Srpske lige - Zapad fudbaleri Jo{anice

pobedili su na doma}em terenu, golom Smajovi} u 72. minutu,
Mladi radnik iz Po`arevca 1:0 (0:0), dok je Tutin neo~ekivano pora-
`en na svom terenu od Sloge 33 iz Petrovca na Mlavi 0:2 (0:2). Go-
love su postigli Mladenovi} u 15 (autogol) i Radoji~i} u 40. minutu.

TRE]A POBEDA
Novi Pazar - U sjajnoj atmosferi pred, 1.4000 gledalaca u Pen-

diku, Novi Pazar je u 4. kolu stigao do tre}e pobede u KLS. Novi Pa-
zar - Tami{ 88:75 (20:13, 24:14, 18:27, 26:21). Vi|en je  uspe{an

debi pleja doma}eg tima Alekseja Ne{ovi}a, koji je, na`alost, pre-
strogo isklju~en polovinom tre}e ~etvrtine. Najbolji igra~ utakmi-
ce bio je Sead Had`ifejzovi}, sa 20 poena drugi strelac tima posle
Nemanje Krsti}a (21). Najefikasniji akter me~a do{ao je iz redova
gostiju, Ivan Smiljani} (26)

PORAZ U MR^AJEVCIMA
Novi Pazar - Gru`a je zbog radova na svom stadionu do~eka-

la Novi Pazar 1928 u Mr~ajevcima i pobedila ga 2:0 (0:0), golovi-
ma Jevtovi}a u 82. i Obradovi}a u 89. minutu. Utakmica je igrana
u okviru 10. kolu [umadijsko - ra{ke lige.VE
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Rifat Ziljki} otvoreno o svojim najbolji atleti~arima

Niko ne zna Bibi}eve granice 

Neizostavni: Rifat Ziljki},
Amela Terzi}, Elzan Bibi}

Nepravedno zapostavljamo
Teodoru Simovi}: Rifat Ziljki}
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Povodom 20. novembra, Dana op{tine Pljevlja

Po~ele novembarske sve~anosti 

Najavljen bogat program:
Sa konferencije za novinare 

Pljevlja - Predstavom „Kakav ̀ e-
lim da je moj grad“ u izvo|enju
dje~jeg vrti}a „Eko bajka“, u Plje-
vljima su po~ele tradicionalne Plje-
valjske novembarske sve~anosti,
koje se organizuju svake godine po-
vodom 20. novembra, Dana op{ti-
ne Pljevlja. 

Na prethodno odr`anoj pres-
konferenciji povodom novembar-
skih sve~anosti, sekretar Sekretari-
jata za dru{tvene djelatnosti Mer-
sudin Halilovi}, istakao je da je bu-
d`et za ovu manifestaciju osam hi-

ljada evra i da }e se najve}i dio pro-
grama odr`ati u Domu kulture, {to
}e ovogodi{njoj manifestaciji dati
poseban pe~at. U ime Savjeta mani-
festacije, Dragan Paldrmi} je naja-
vio bogat kulturni program lokal-
nog karaktera, ali i gostovanja iz ze-
mlje i regiona. 

- Ove godine imamo 25 kvalitet-
nih manifestacija u okviru novem-
barskih sve~anosti, a bi}e zastuplje-
ni, muzi~ki, knji`evni, pozori{ni,
filmski i dje~ji programi, kazao je
Paldrmi}, posebno isti~u}i koncert

posve}en pjeva~ici crnogorskih
gradskih pjesama Kseniji Cicvari},
na kome }e nastupiti Merima Nje-
gomir, Tanja [eter, orkestar Mirsa-
da - @utog Serhatli}a i lokalni izvo-
|a~i sevdalinki, zatim dje~ji perfor-
mans „Zajedno smo rasli grade ja i

ti“, Izlo`bu „Municipium S - Pro-
{lost, sada{njost i budu}nost“ u or-
ganizaciji Zavi~ajnog muzeja, gdje
}e gra|ani po prvi put mo}i da vide
pojedine eksponate iskopane na lo-
kaciji u Kominima. 

J. Durgut

Podgorica, Bijelo Polje - Povodom 46
godina postojanja Pravnog fakulteta
Univerziteta Crne Gore u Podgorici je
prije nekoliko dana uprili~ena sve~a-
nost na kojoj su uru~ene nagrade naj-
boljim studentima koji su zavr{ili
osnovne studije. 

Dekan Pravnog fakulteta, prof. dr.
Velimir Rako~evi}, ~estitao je studen-

tima na izuzetnom uspjehu ostvare-
nom u prethodnom periodu, a pred-
sjednik Op{tine Bijelo Polje mr Petar
Smolovi} uru~io je nagradu Ani [}e-
panovi}, najboljoj studentkinji osnov-
nih studija u Bijelom Polju. Op{tina
Bijelo Polje obezbje|uje bud`etska
sredstva za podsticaj studenata i u te-
ku}oj {kolskoj godini stipendira}e

oko 120 studenata. Predsjednik Op-
{tine na po~etku nastavne godine do-
nosi odluku o visini stipendije za tu
{kolsku godinu, u skladu sa planira-
nim bud`etskim sredstvima. Shodno
Odluci o stipendiranju redovnih stu-
denata u op{tini Bijelo Polje pravo na
stipendiju mogu ostvariti redovni stu-
denti osnovnih i specijalisti~kih studi-

ja bez obzira na mjesto studiranja, sa
prebivali{tem na podru~ju Op{tine
Bijelo Polje, pod uslovom da su prvi
put upisali semestar studijske godine
i da su ostvarili prosjek ocjena u pret-
hodnoj nastavnoj godini najmanje
9,00, odnosno da su nosioci diplome
„Lu~a“ u srednjoj {koli, za studente
prve godine. C. D. 

Nagrada najboljoj studentkinji prava

Ro`aje - Planinarski klub „Pogled“
iz Ro`aja objavio je vodi~ ‘’Dobro do{li
na Hajlu’’ D`enisa Nurkovi}a, u kome
poziva sve ljubitelje prirode da dio slo-
bodnog vremena ili odmora provedu
na planinama oko tog grada. „Prirod-
ne ljepote i bogatstva Hajle su kao
stvorene za u`ivanje, ne samo za pla-
ninare, alpiniste, botani~are, ornitolo-
ge, sakuplja~e ljekovitog bilja i jestivog
{umskog vo}a nego i za sve koji tra`e
odmor ili rekreativni sport u prirodi.

Ako ste dakle ljubitelj prirode, pune
raznolikosti i kontrasta onda je Ro`aje
sa okolinom pravi izbor za vas“, kazao
je Nurkovi}.

Iz „Pogleda“ da su objasnili da je u
vodi~u zastupljena samo Hajla od ro-
`ajskih planina, jer se vodilo ra~una o
tome da se predstave samo markirane,
zvani~ne planinarske staze, kojima ga-
zduju planinarski klubovi. Vodi~ „Do-
bro do{li na Hajlu“ je {tampan uz po-
dr{ku republi~kih organa. C. D.

Bijelo Polje - Nakon odluke Vlade
da ograni~i izvoz drvnih sortimena-
ta, u Bijelom Polju je po~eo da radi
jo{ jedan pogon za proizvodnju pe-
leta, u okviru drvoprera|iva~kog
preduze}a [IK „Lim“. Jedan od su-
vlasnika preduze}a Branislav Klja-
jevi} je kazao da je osnovni pod-
strek za {irenje proizvodnog asorti-
mana na pelet odluka Vlade, ~ime
su koncesionari dobili mogu}nost
da obezbijede kvalitetnu sirovinu i

ostvare investicione planove za {ire-
nje proizvodnje. On je naveo da }e
se pelet plasirati za doma}e i strano
tr`i{te, a planom je predvi|eno os-
am tona godi{nje. „U ma{ine i opre-
mu je ulo`eno oko 200.000 eura,
sopstvenih sredstava i kratkoro~nog
kredita“, kazao je Kljajevi}, dodaju-
}i da firma trenutno zapo{ljava 60
radnika. Pored ove, pelet u Bijelom
Polju proizvodi i preduze}e „Pelan-
gi} trade“. C. D.

‘’Dobro do{li na Hajlu’’ Novi pogon za proizvodnju peleta

„Zavi~ajni susreti pisaca“
Najavljeni su i „Zavi~ajni susreti pisaca“ i sve~ana sjednica SO Pljevlja. Naravno, tu su i

koncerti folklornih dru{tava „Volo|a“ i „Pljevlja“, a zatvaranje manifestacije je 30. novem-
bra gdje }e biti predstavljena „Sabrana djela Stevana Samard`i}a“.


